
Zápis z jednání školské rady při Gymnáziu, Polička, nábřeží Svobody 306, 

konané dne 15. 4. 2019 v ředitelně školy 

Přítomní členové: Mgr. Markéta Linková, Mgr. David Šafář, Ing. Tomáš Dudek 

Hosté: Mgr Josef Dvořák – ředitel školy 

1. Školská rada projednala rozpočet školy na rok 2019 

2. Školská rada byla seznámena s řešením připomínek z minulého jednání 

Bod 4a objednávání obědů – zjišťuje se, jakou variantu by preferovala většina rodičů 

Bod 4b a 4c výuka fyziky a biologie – ředitel školy probral situaci s vyučujícími 

Bod 4d a 4e uzamykatelné skříňky do primy a zrušení příspěvků na hygienické 

potřeby – vyřešeno 

3. Školská rada byla informována o 

a. dokončení realizace IROPU 

b. průběhu přijímacího řízení do prvních ročníků 

c. průběhu příprav oslav 100 let gymnázia 

d. provedené kontrolní činnosti ČŠI 

e. chystané panelové diskuzi k tématu vzdělávání 

f. možných zamýšlených změnách v ŠVP (formy a metody výuky) 

4. Mgr. David Šafář předal školské radě připomínky od rodičů k výuce biologie – 

množství učiva, způsob hodnocení – ředitel školy prokonzultuje připomínky s 

vyučující 

 

V Poličce 15. 4. 2019 Mgr. Markéta Linková .........................................  

 Mgr. David Šafář .................................................  

 Ing. Tomáš Dudek................................................  


